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Neste møte:  

 

AGENDA 

 

Saksnr. Sak Sakstype 

8 2024 Godkjenning av innkalling og agenda:  

OK 

 

 

 

Besluttende 

9 2024 Godkjenning av referat fra 17.1.24 

Vedlegg 1:  

OK. Driftsstyreleder ønsker et litt mer 

utdypende referat og at vurdering blir satt opp 

som punkt på neste møte. Medlem J.Pesl 

påpekte at nåværende referat var OK.  

Besluttende 

10 2024 Godkjenning av årsregnskap for 2023. 

Skole og Aks har et mindre forbruk som blir 

overført til 2024. 

Vedlegg 2 og vedlegg 3 

Rektor gjennomgår regnskap. Vi har et mindre 

forbruk i både AKS og skole. Vi har en plan for å 

bruke penger på utstyr, opplevelser for elever, 

seminar for ansatte, kollektiv kursing og 

nyansettelser. Det kom spørsmål om det er 

mulig å få frem mindre forbruket på en 

tydeligere måte? Dette tas til etterretning.  

AKS: For å beholde ansatte over tid, gjør vi 

oppmerksomme på at våre ansatte er ansatt 

som miljøarbeidere. Dette gir en noe høyere 

lønn enn det å være skoleassistent.  

Besluttende 



Skole: Vi har stykkprisfinansiering. Dette gjør at 

elever med forskjellige diagnoser har 

differensierte priser. Disse prisene kan også 

oppjusteres via inntakskontoret. Til orientering 

gjør også endringer i personalet noe med 

inntektene våre. Eldre lærere med høyere 

lønnstrinn har gått av og nye/yngre lærere med 

lavere lønnstrinn har blitt ansatt.  

Vi satser på leselærer, vi ønsker å få 

biblioteklærer og forteller, Vi oppgraderer 

PCer, iPads, bøker og kreativt utstyr. Vi skal 

også ha sykkelkurs i mai.  

 

Vi har oppjustert midler til vikarbruk (korttid og 

langtidsfravær) til 700.000 kr + 350.000 kr.  

 

Vi har brukt penger på skolemat, men avvikler 

dette samtidig som Oslo kommune trekker sitt 

tilskudd.  

11 2024 Fullstendighetserklæring for 2023 

Vedlegg 4:  

Undertegnes av rektor og leder.  

 

Besluttende 

12 2024 Info fra FAU:  

FAU beskriver en dårlig økonomi. Det er 

usikkert om tur til Eidene/Tjøme kan 

gjennomføres grunnet dette.  

 

FAU ønsker flere temakvelder. Skolen foreslår 

også temaet "Veien til jobb".  

 

Mange foresatte synes skoletransport med Oslo 

Taxi fungerer dårlig. Hvordan kan dette løses? 

Vi har store utfordringer, ifølge FAU-leder. Kan 

innspill sendes Utdanningsetaten? Dette bør tas 

opp som punkt på FAU-møte.  

 

Orienterende 

13 2024 

 

Eventuelt:  

- Det kommer innspill fra FAU-leder om 

det er mulighet for et ekstra 

hentetidspunkt på ettermiddagen for 

elever. Dette tas med til skolefri og blir 

besvart så snart det lar seg gjøre.  

Orienterende 

    

    

    



    

    

    

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


